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Oldenzaal, 18 januari 2019 

Betreft: Schriftelijke vragen vakdocent cultuur  

Geacht college, 

Sinds het schooljaar 2018-2019 hebben alle scholen in Oldenzaal de mogelijkheid
om gebruik te maken van een vakdocent bewegingsonderwijs. Dit naar 
aanleiding van een raadsbreed ondersteunde motie. 
In Oldenzaal wordt niet alleen sportdeelname onder jeugd gestimuleerd middels 
Boescoolfit, ook cultuur krijgt aandacht middels Boescooltuur. Wat zou het dan 
mooi zijn als in Oldenzaal scholen niet alleen vakleerkrachten 
bewegingsonderwijs hebben maar ook vakleerkrachten cultuur. GroenLinks is van
mening dat culturele ontwikkeling belangrijk is en zo laagdrempelig mogelijk 
beschikbaar zou moeten zijn voor alle kinderen. Koningin Maxima is erevoorzitter 
van de stichting Meer muziek in de klas, en laat daarmee zien dat het belang van
cultuuronderwijs breed wordt erkend. 
Wij hebben begrepen dat dit ook een wens is van culturele instellingen in 
Oldenzaal. Daarom hebben wij dan ook aan u de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat kinderen laagdrempelig in aanmerking 
zouden moeten komen met cultuur? 

2. Bent u bereid de mogelijkheden van vakleerkrachten cultuur in Oldenzaal 
te onderzoeken? Zo ja, op welke wijze? En zo nee, waarom niet?

3. Bent u bereid met de onderwijspartners in gesprek te gaan om samen met 
hen de kansen van vakleerkrachten cultuur te verkennen? 

4. Als u de mogelijkheden van de vakleerkrachten cultuur reeds verkend 
heeft, wat is dan de huidige stand van zaken?

5. Er is subsidie voor het gedeeltelijk bekostigen van de vakleerkrachten 
cultuur. Bent u bereid te onderzoeken op welke wijze het restant van de 
kosten gedekt kan worden? 

We kijken met belangstelling uit naar uw antwoorden.

Marian Oosterbroek 
GroenLinks Oldenzaal


